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Protokół nr XXXIV/21 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2021 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 17:30. 

Obrady sesji odbyły się w trybie zdalnym za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). 

Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich uczestniczących w obradach, na podstawie danych 

o zarejestrowaniu (zalogowaniu) się radnych w elektronicznym systemie rejestracji i 

ustalania wyników głosowania, poinformował, że obrady są prawomocne. W chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 14 radnych. W trakcie obrad 

dołączyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że do przesłanego radnym porządku obrad nie 

wprowadzono żadnych zmian, wobec czego porządek obrad XXXIV sesji Rady 

Miasta przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXXII/21 z dnia 25 lutego 2021 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja z działalności: 

1) Miejskiego Ośrodka Kultury; 

2) Miejskiej Biblioteki Publicznej; 

3) Muzeum Ziemi Kozielskiej. 

4) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle zadania z zakresu administracji 

rządowej; 

2) uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie strefy ochronnej 

pomnika przyrody; 

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w 

zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Kędzierzynie-Koźlu; 
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4) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb 

ich pobierania; 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 545/2 k.m. 4, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. Owocowej; 

6) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków pod lp. 

342, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle; 

7) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu; 

8) zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

9) zmian w budżecie miasta na rok 2021 wraz z autopoprawką; 

10) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2021-2035; 

11) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze; 

12) rozpatrzenia petycji w przedmiocie wyrażenia opinii przez radę gminy w 

sprawie przeprowadzenia „referendum ludowego w celu dokonania przez 

obywateli polskich akceptacji Aktów Woli Narodu; 

13) rozpatrzenia petycji w przedmiocie masowej wycinki lasów, drzew i 

żywopłotów oraz braku dostatecznej troski o zieleń. 

7. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr XXXII/21 z dnia 25 lutego 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni nie zgłosili żadnych uwag do 

protokołu. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr XXXII/21 z dnia 

25 lutego 2021 r.: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 
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NIEOBECNI (7) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół został przyjęty. 
 

Ad 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski 

poinformował także o śmierci radnego III kadencji (lata 1998-2002) Jana Krząkały, 

oraz radnego IV kadencji (lata 2002-2006) Władysława Haczka . Radni uczcili pamięć 

zmarłych minutą ciszy. 

 

Ad 4. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 31 marca  do 20 kwietnia 

2021 r. oraz 21 do 28 kwietnia 2021 r.”., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.4.2021 z 

dnia 21 kwietnia 2021 r. oraz z dnia 28 kwietnia 2021 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 21 kwietnia). Otrzymali również informację o pomocy udzielonej 

przez Gminę Kędzierzyn-Koźle przedsiębiorcom, mieszkańcom i innym podmiotom w 

trakcie epidemii (pismo z dnia 23 kwietnia dołączono do protokołu. 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że 21 kwietnia na witrynie 

Opolskiego Urzędu Wojewódzkiego opublikowana został lista o rozstrzygnięciu 

naboru wniosków do „rządowego programu rozwoju dróg”. Kędzierzyn-Koźle po raz 

pierwszy od kilku lat nie znalazł się na tej liście. Zostały złożone dwa wnioski dot. 

remontu ulic na osiedlu Kuźniczka etap II oraz rozbudowy drogi gminnej – ul. 

Żabienieckiej. Jest zaskoczona tym, że gmina nie dostała dofinansowania. Nie były 

podane żadne kryteria. Ponadto powiadomiła o planowanym remoncie mostu na ul. 

Wyspiańskiego w okolicach lipca/sierpnia. Wspomniała również o planach budowy 

pumptracku w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

Ad 5. 

1)Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury 
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Małgorzata Lipczyńska zapytała dyrektora MOK o wynik finansowy na koniec 2020 r. 

i czy pandemia spowodowała potrzebę zwolnienia pracowników. 

 

Dyrektor MOK w Kędzierzynie-Koźlu, Piotr Gabrysz, podkreślił, że rok 2020 był 

trudny dla Miejskiego Ośrodka Kultury ale nie zwalniali pracowników, dzięki 

podejściu pani prezydent. Rok zakończył się ze stratą, ale bez długofalowych skutków.  

 

2) Informacja z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej 

 

Fabian Pszon zapytał o koszty wyszczególnione w sprawozdaniu dotyczące edukacji 

ekologicznej, co mieści się w kwocie 31 tys. na pozostałe zadania.  

 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu, Izabela Migocz, 

poinformowała, że w tej kwocie mieści się organizacja imprez np. czytelniczo-

ekologiczna akcja „Przyjaciel przyrody i książek”, spotkania autorskie w ramach 

Klubu Podróżnika, prowadzenie spotkań autorskich i warsztatów ekologicznych itp. 

 

3) Informacja z działalności Muzeum Ziemi Kozielskiej  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

4) Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał o pozycję wydatków „opłata za śmieci, zarząd trwały”, 

co oznacza zapis „zarząd trwały”. 

 

Dyrektor MOSiR Tomasz Radłowiski wyjaśnił, że pod tym zapisem kryją się opłaty 

stałe wszystkich obiektów, w tym roku doszedł nowy obiekt boisko na osiedlu Rogi. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał czy wydatki „opłata za śmieci, zarząd trwały” to jest 

jedna pozycja. 

 

Dyrektor MOSiR odpowiedział, że są to dwie różne pozycje tylko ujęte w jednym 

paragrafie budżetowym. 

 

Radny Chudomięt zapytał jaki jest udział opłaty za śmieci w tej kwocie.  

 

Tomasz Radłowski odpowiedział, że przygotuje taką informację.  

 

Kolejne pytanie radnego Chudomięta dotyczyło dodatkowych wynagrodzeń rocznych. 
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Dyrektor MOSiR wyjaśnił, że dodatkowe wynagrodzenia roczne są to premie, których 

w poprzednim roku nie było ale wchodzą w to również dodatki specjalne np. tzw. 

dodatki „cowidowe”.  

 

Radny Chudomięt zapytał czego dotyczą dodatki „cowidowe”. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że są to trzynastki wypłacane zgodnie z ustawą. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał o kolejne wydatki, § 4260 - energia elektryczna oraz  

§ 4300 - pozostałe usługi, które zawierają dystrybucję energii elektrycznej, czym to się 

różni. 

 

Dyrektor Tomasz Radłowski wyjaśnił, że w pierwszym przypadku jest to opłata za 

zużytą energię elektryczną, a w drugim opłata za dystrybucję energii elektrycznej.  

 

Radny Chudomięt zwrócił uwagę na informację w sprawozdaniu, że boiska przy ul. 

Lompy, Nałkowskiej, Kanonierów, Zwycięstwa i Jasnej są ogrodzone, a ogrodzenia są 

już zdewastowane. Dodał, że na ul. Lompy nie ma możliwości włączenia oświetlenia.  

 

Dyrektor MOSiR stwierdził, że ogrodzenia wymienionych boisk nie są dewastowane, 

boisko na ul. Lompy jest problematyczne, ponieważ mieszkańcy narzekają na nadmiar 

hałasu spowodowanego przez uderzanie piłki w ogrodzenie. Boisko jest niszczone, 

aby było w należytym stanie musiałby być zatrudniony gospodarz na stałe lub 

monitoring.  

 

Wobec wyczerpania dyskusji w tym temacie, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł 

do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 6. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle zadania z 

zakresu administracji rządowej 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 11, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , 
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Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Dysarz, Elżbieta Kozakiewicz, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIV/382/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie przyjęcia przez Gminę Kędzierzyn-Koźle zadania z zakresu 

administracji rządowej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w 

obrębie strefy ochronnej pomnika przyrody 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „wstrzymujących się” - 1, „przeciw” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem 12 głosów: ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Michał Nowak 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIV/383/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie strefy 

ochronnej pomnika przyrody 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych,  Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem 11 głosów: ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIV/384/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu 

w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również tryb ich pobierania 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych,  Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 10, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Radna Odulińska poinformowała, że wpłynął wniosek o przydzielenie mieszkania dla 

lekarza i chciałaby, aby w trakcie przerwy odbyło się posiedzenie Komisji Spraw 

Społecznych. 

 

Michał Nowak zwrócił uwagę na przepis o wejściu w życie w tej uchwale, w jego 

ocenie jest on błędnie sformułowany, ponieważ wejście w życie i moc obowiązująca 

są to tożsame terminy. Zgłosił wniosek o zmianę § 6 uchwały, który powinien 

brzmieć: „uchwała w chodzi w życie w dniu 1 czerwca 2021 r.” 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Wojciech Jagiełło zwrócił uwagę, że uchwała była 

opiniowana przez dwóch radców prawnych, zdaje sobie sprawę, że wniosek radnego 

jest zasadny, ale nie przypomina sobie, aby zastosowane rozwiązanie było uchylane 

przez wojewodę. Zwrócił się z prośbą o ocenę pani mecenas Moniki Orpel-

Śmigielskiej. 

 

Mecenas potwierdziła, że takie rozwiązania przez rodzimy nadzór nie były 

kwestionowane, natomiast znane jej są orzeczenia mówiące o tym, że wejście w życie 

i moc obowiązująca są to tożsame terminy i można mieć wrażenie, iż uchwała 

wchodzi w życie w dwóch terminach. Zgadza się z radnym Nowakiem, ale proponuje 

następujące sformułowanie: 

„1. Uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Opolskiego. 
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2. Uchwała wchodzi w życie z dniem 1 czerwca 2021 r. „ 

 

Michał Nowak zgodził się, że jest to uzasadniona korekta i traktuje ten wniosek jako 

swój.  

 

Prowadzący obrady poddał ww. wniosek pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wniosek został przyjęty. Następnie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z przegłosowanym wnioskiem: 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 
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Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIV/385/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również tryb ich pobierania 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 545/2 k.m. 

4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. 

Owocowej; 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „wstrzymujących się” - 0, „przeciw” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem 11 głosów: ,,za”, 1 głos „wstrzymujący się” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 
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Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIV/386/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 545/2 k.m. 4, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy  

ul. Owocowej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6) Podjęcie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do gminnej 

ewidencji zabytków pod lp. 342, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja jednogłośnie 12 głosów: ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Michał Nowak poinformował, że wniosek w tej sprawie pozytywnie zaopiniowała 

Gminna Rada ds. Zabytków, w której skład radny wchodzi. 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania 

głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 
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Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIV/387/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do gminnej ewidencji zabytków 

pod lp. 342, położonym na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem 11 głosów: ,,za”, 1 głos „wstrzymujący się” pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  
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Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIV/388/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Kędzierzyńsko-

Kozielskiemu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” – 1, „wstrzymujących się” - 3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

 



14 
 

UCHWAŁA NR XXXIV/389/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 wraz z 

autopoprawką 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” – 2, „wstrzymujących się” - 3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XXXIV/390/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035 wraz z autopoprawką 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” – 2, „wstrzymujących się” - 3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta.  

UCHWAŁA NR XXXIV/391/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

na lata 2021-2035 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

 

Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że na poprzedniej sesji była podjęta uchwała 

dotycząca pełnomocnictwa do reprezentowania gminy przed sądem, natomiast z treści 
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przepisów ustawy o samorządzie gminnym wynika, że podstawą wniesienia takiej 

skargi jest uchwała w sprawie wniesienia skargi. Ma obawy, że podjęta uchwała może 

być niewystarczająca, dlatego zwraca się z prośbą, aby podjąć uchwałę, z której 

wprost wynika, że intencją radnych jest wniesienie skargi.  

 

Michał Nowak zwrócił się z pytaniem, czy nie ma obaw, że przy poprzednich 

uchwałach, np. tej, którą podjęli w listopadzie, wystarczy samo pełnomocnictwo. 

 

Mecenas Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że w poprzednich sytuacjach po wpłynięciu 

skargi na uchwałę Rady Miasta, została składana odpowiedź, gdzie udzielenie 

pełnomocnictwa było wystarczające. W tym przypadku  gmina wnosi skargę na 

rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody i jest przepis szczególny, który mówi wyraźnie, 

że podstawą wniesienia skargi na rozstrzygnięcie jest uchwała rady dotycząca 

wniesienia skargi. Jest to odwrotna sytuacja, gmina się nie broni tylko wnosi skargę.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Tomasz Scheller 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

  

UCHWAŁA NR XXXIV/392/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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12) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie wyrażenia opinii 

przez radę gminy w sprawie przeprowadzenia „referendum ludowego w celu 

dokonania przez obywateli polskich akceptacji Aktów Woli Narodu 

 

Michał Nowak poinformował, że stanowisko pani prezydent nie uwzględnia postulatu 

zawartego w petycji i Komisja Skarg Wniosków i Petycji popiera to stanowisko.  

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Radna Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

  

UCHWAŁA NR XXXIV/393/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie wyrażenia opinii przez radę 

gminy w sprawie przeprowadzenia „referendum ludowego w celu dokonania 

przez obywateli polskich akceptacji Aktów Woli Narodu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie masowej wycinki 

lasów, drzew i żywopłotów oraz braku dostatecznej troski o zieleń. 

 

Michał Nowak poinformował, że stanowisko pani prezydent nie uwzględnia postulatu 

zawartego w petycji i Komisja Skarg Wniosków i Petycji popiera to stanowisko.  
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Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała została 

podjęta. 

  

UCHWAŁA NR XXXIV/394/21 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie masowej wycinki lasów, drzew i 

żywopłotów oraz braku dostatecznej troski o zieleń 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 15:33 do 15:40. 

 

Ad 7. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że kilka dni temu 

zwróciła się do niego mieszkanka, która zwróciła uwagę na bałagan na terenie 

pomnika żydowskiego na rampie kolejowej w Koźlu. Zapytał czy można zobowiązać 

służby, aby tam posprzątały dwa razy w roku, mimo że nie jest to teren gminy, tylko 

teren kolei. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że tydzień temu teren pomnika był sprzątany, ten 

bałagan dotyczy torów kolejowych. 

 

Artur Maruszczak dodał, że kontaktował się z przedstawicielem PKP i dostał 

informację, że posprzątają ten teren jak najszybciej.  
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Andrzej Kopeć ponowił pytanie z poprzedniej sesji o status sprawy sądowej z Generali 

jeśli chodzi o gwarancję bankową z Erbud.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że ze względu na covid nie ma jeszcze decyzji sądu 

w tym zakresie.  

 

Andrzej Kopeć poinformował, że złożył zapytanie do sekretariatu w sądzie w 

Warszawie i uzyskał odpowiedź, że lista pytań została wysyłana do świadków 9 lutego 

2021 r. i świadkowie nie odebrali przesyłek sądowych, w związku z czym termin 

rozprawy wyznaczony na 29 kwietnia 2021 r. został odwołany. Prosi o sprawdzenie 

tego i zainteresowanie się tą sprawą.  

 

Artur Maruszczak zapewnił, że gmina interesuje się tą sprawą i chce sprawę rozwiązać 

jak najszybciej, powtórzył, że nie ma rozstrzygnięcia w tej sprawie.  

 

Andrzej Kopeć zwrócił się z prośbą o podawanie terminów rozpraw, ma wrażenie, że 

gminie nie zależy aby popchnąć tą sprawę do przodu.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że pierwszy raz słyszy o rozprawie 16 kwietnia 

2021 r., zwróciła się z prośbą, aby radny podał od kogo dostał taka odpowiedź. 

Zwróciła się do pani mecenas, aby jeszcze raz odpowiedziała na jakim etapie jest ta 

sprawa.  

 

Mecenas Orpel-Śmigielska powiadomiła, że rozmawiała z oboma świadkami, którzy 

twierdzą, że pytania z sądu do nich nie dotarły. Zapewniła, że radny na dzień 

udzielania odpowiedzi otrzymał pełną i kompletną informację. Może sprawdzić tą 

informację, którą radny przekazał.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdziła, iż rozprawa miała się odbyć 16 

kwietnia 2020 r. i ze względu na covid została przesunięta.  

 

Radny Kopeć stwierdził, że być może dostał błędną informację z sądu, bo widnieje 

tam data rozprawy 16 kwietnia 2021 roku i jest również napisane, że lista pytań 

została wysłana do świadków 9 lutego 2021 roku. Zasugerował, że może to być 

zaniedbanie po stronie kancelarii, która prowadzi tą sprawę. Zwrócił się z prośbą o 

sprawdzenie tego zarówno w sądzie jak i w kancelarii. Podkreślił, że chodzi o kilkaset 

złotych do odzyskania i warto sprawdzić, czy można przyśpieszyć ten proces. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że sprawdziła w książce podawczej sądu, że pytania 

zostały sformułowane 9 lutego, ale nie ma informacji, że zostały wysłane.  

 

Andrzej Kopeć zapytał, czy w przedszkolu nr 17 został ogłoszony konkurs na 

dyrektora tej jednostki. 
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Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło odpowiedział, że w obecnej kadencji jest cały 

czas pani dyrektor, nie nastąpiła oficjalna sytuacja, która wymagałaby 

przeprowadzenia konkursu.    

 

Grzegorz Chudomięt nawiązał do interpelacji, którą złożył w 2019 roku dotyczącą 

nielegalnego wysypiska odpadów na terenie po byłym tartaku, ponowił interpelację 7 

miesięcy później i dostał odpowiedź, że Straż Miejska w Kędzierzynie-Koźlu podjęła 

działania zmierzające do uporządkowania wskazanego terenu. Właściciel terenu 

wystąpił o odroczenie terminu jego uporządkowania ze względu na COVID-19. Został 

wyznaczony termin nieprzekraczalny 31 lipca 2020 r., a w przypadku braku realizacji 

zaleceń miał zostać skierowany wniosek do sądu o ukaranie. Radny nie rozumie co ma 

wspólnego COVID z posprzątaniem terenu. Zaznaczył, że od momentu złożenia 

pierwszej interpelacji w tej sprawie ilość odpadów się powiększyła. Zapytał, czy 

wspomniany wniosek został do sądu skierowany.   

 

Artur Maruszczak poinformował, że zapadł wyrok w tym zakresie na początku 2021 

roku i właściciel został ukarany, w związku z tym, że dalej nie są wykonywane 

czynności związane z uprzątnięciem terenu został złożony ponowny wniosek o 

ukaranie.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z prośbą o informację kiedy była ta sprawa sądowa i 

jaki był wyrok.  

 

Andrzej Kopacki wspomniał o starym oświetleniu na ul. Kochanowskiego, zwrócił się 

z prośbą o uwzględnienie w planach inwestycyjnych wymiany tego oświetlenia. 

Kolejna sprawa poruszona przez radnego, dotyczyła świeżo położonej kostki 

granitowej przy wjeździe do parku kozielskiego przy skrzyżowaniu z ul. Piastowską, 

mieszkaniec zwrócił uwagę, że kostka jest za bardzo wypukła, być może można ją 

poprawić w ramach gwarancji. Radny wspomniał również o zbyt małej ilości ławek na 

ul. Piastowskiej. Dodał, że przygotuje zapytania w formie pisemnej.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił się z pytaniem o teren obok sklepu Lidl na osiedlu 

Piastów, mieszkańcy pytają czy jest możliwość zagospodarowania tego terenu. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że jest to teren prywatny, z tego co wie jest tam 

planowana inwestycja.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę na ubytki w kostce granitowej na kozielskiem 

rynku. Wspomniał również o ubytkach na drodze przy ul. Stefana Batorego na osiedlu 

Sławięcice. 
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Artur Maruszczak stwierdził, że kostka jest jeszcze na gwarancji więc jeżeli są ubytki 

wykonawca zostanie wezwany do naprawienia. Ulica Stefana Batorego jest drogą 

powiatową, zostanie zwrócona uwaga zarządcy drogi.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę na wyrzucane odpady w okolicach  Odry. 

Ponadto zapytał, czy będzie postawione oświetlenie na ul. 24 kwietnia poprawiające 

bezpieczeństwo, wspomniał również o braku w dalszym ciągu oznaczenia przejścia 

dla pieszych przy ul. Planetorza. 

 

Zastępca prezydenta powiadomił, że jest to kwestia uzgodnienia przez Komisję Ruchu 

Drogowego, z tego co pamięta w sprawie wspomnianego przejścia jest negatywna 

opinia. Ulica 24 kwietnia jest drogą wojewódzką, gmina wystąpiła do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich z propozycją współpracy odnośnie bezpieczeństwa na przejściach dla 

pieszych w tym ciągu. W tym roku jest szansa, aby gmina zrobiła doświetlenie tych 

przejść a ZDW miałoby poprawić oznakowanie przejść i ewentualnie zrobić pasy 

zwalniające.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił się z prośbą o pochylenie się nad problemem 

ogrodzenia z podkładów kolejowych na kozielskiej wyspie. Ponadto zapytał o 

działania w sprawie ubytków na drodze na prywatnej posesji przy ul. Piastowskiej 53. 

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że występowali do właściciela tej drogi o jej 

naprawę, ale nie pamięta szczegółów.  

 

Kolejna sprawa poruszona przez radnego Wołkowieckiego dotyczyła utwardzenia 

terenu przy wjeździe do przedszkola nr 14, aby ułatwić opiekunom parkować swoje 

pojazdy. Zwrócił również uwagę na słabą jakość obramowania nowej drogi w parku 

obok Odry, deszcz, który padał zmył ziemię, zapytał, czy coś można zrobić w tym 

temacie. 

 

Zastępca prezydenta odpowiedział, że sprawdzi to, jeżeli są jakieś ubytki będą 

uzupełnione.  

 

Andrzej Kopeć powrócił do tematu procesu z Generali. W odpowiedzi na interpelację 

dostał pisma z pytaniami do świadków  sformułowanymi przez pomocników zarówno 

gminy jak i Generali w połowie grudnia,  zapytał czy gmina od tego czasu 

kontaktowała się z sądem i dowiadywała, dlaczego te pytania nie są kierowane do 

świadków. Zapytał również, czy świadkowie przygotowali już odpowiedź na te 

pytania.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że wyśle do wszystkich radnych kopię pisma z 27 

kwietnia 2021 r., w którym Sąd Rejonowy w Warszawie zwraca się do kancelarii o 

podanie adresów prywatnych świadków, ponieważ te pytania nie przychodzą na adres 
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gminy, tylko na prywatne adresy świadków. Podkreśliła, że gmina nie ma wpływu na 

sąd, zapewniła, że odpowiedzi zostaną wysłane niezwłocznie po tym, jak świadkowie 

otrzymają pytania.  

 

Mecenas Orpel-Śmigielska poinformowała, że w odpowiedzi do radnego zawarła 

wyjaśnienie jak wygląda procedura zadawania świadkom pytań przez sąd – świadek 

jest zobowiązany do odpowiedzi na pytania dopiero wtedy, gdy je otrzyma formalnie 

od sądu, więc nie widzi powodu, dlaczego świadkowie mieliby odpowiadać na 

pytania, których jeszcze od sądu nie otrzymali. Dodała, że sąd ma kompetencje do 

zmodyfikowania tych pytań.  

 

Ewa Czubek zwróciła uwagę na jakość trawy i niedomykające się drzwi na placu 

zabaw dla psów za Halą Sportową.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska zwróciła się z prośbą do radnych z PIS o 

porozmawianie z radnymi z Nysy, jak to się dzieje, że dostają dofinansowanie z 

„rządowego programu rozwoju dróg”. Zaapelowała, aby poprzez swoje partyjne 

koneksje zadbali o Kędzierzyn-Koźle.  

 

Fabian Pszon stwierdził, że nie wie, dlaczego nie udało się miastu dostać 

dofinansowania, tym bardziej, że zdarzyło się tak pierwszy raz. Na przyszłość chętnie 

podejmie działanie w tym temacie. Trzeba poczekać na wyjaśnienie wojewody, 

zapytał kiedy pani prezydent wysłała odwołanie w tej sprawie. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że wysłała je już na drugi dzień po ogłoszeniu 

wyników, tj. 22 kwietnia.  

 

Andrzej Kopeć podzielił się opinią, że jego zdaniem kryteria zostały zawężone, a 

pieniądze przyznane uznaniowo.  

 

Fabian Pszon nie zgodził się z przedmówcą, gdyby chodziło o „klucz polityczny”, nie 

byłoby tyle inwestycji w naszym mieście.  

 

Andrzej Kopacki zwrócił uwagę, że Nysa zawsze była lepiej traktowana od 

Kędzierzyna-Koźla, w Nysie zostało zrealizowanych mnóstwo kosztownych 

inwestycji.  

 

Fabian Pszon stwierdził, że Nysa ma znacznie większy potencjał aglomeracyjny. 

 

Dominik Szustakiewicz podkreślił, że chciałby, aby Kędzierzyn-Koźle zawsze jak 

najwięcej pieniędzy otrzymywał, ale nie wszystkie konkursy się wygrywa. Zwrócił 

uwagę jak w Nysie rozwijają się inwestycje mieszkaniowe, zapytał dlaczego w 

Kędzierzynie-Koźlu tak się nie dzieje. Zaznaczył, że od początku kadencji wspomina 
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o remontach pustostanów, budownictwie mieszkaniowym. Jego zdaniem może to jest 

dobry moment, aby brać przykład od tych „lepszych” np. Nysy. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że do tej pory jak jakiś wniosek został odrzucony to 

było wiadomo z jakiego powodu i co trzeba poprawić. Zapytała przedmówcę o 

głosowanie, jak rok temu podała projekt techniczny budowy budynku.  

 

Radny Szustakiewicz poinformował, że głosował „za”, projekt został zdjęty na 

wniosek radnego Andrzeja Kopcia.  

 

Wobec wyczerpania dyskusji w temacie, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Ad 8. 

Wolne wnioski 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji w tym temacie, prowadzący obrady przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad 9. 

Zakończenie obrad  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie 

się w czwartek 27 maja o godzinie 14:00. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XXXIV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

 

Sesja zakończyła się o godzinie 17:30. 
 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 

 

 


